

Soft Seating and Occasional Tables

沙发及茶几





Executive Office 行政主管室

The ONE

The ONE executive series draw design inspiration from leading global architecture. Projecting an air of leadership, The ONE provides optimum office furniture for the elite entrepreneur. The ONE leather sofa and coffee table set expresses unity with beautiful curves and luxurious wood finishes. Avant-garde design meets supreme comfort.

The ONE 行政办公系列汲取全球标志性建筑的设计灵感，致力为企业高管打造彰显领导风范的唯美办公家具。The ONE 奢华皮革沙发和茶几组合，将当代的时尚设计与高雅华丽的木皮相结合，突显和谐新颖的艺术气质，为您带来高质舒适的享受。





Executive Office 行政主管室 / Manager Room 经理室

Landmark

Inspired by distant perspectives interweaving dots and lines, Landmark is an executive furniture collection paying tribute to future urban vitality. Exquisite luxury melded with ageless artistic design, an escape that organically adapts from business to pleasure. Richly detailed craftsmanship presenting exceptional comfort, where soft leather furnishings are sustained by stark steel legs.

Landmark 的设计灵感来源于城市远景的点线交织，在脉动的城市景观激发了办公空间的蓬勃生机。Landmark 沙发和茶几组合，将简约奢华与永恒的艺术设计融为一体，可满足从商务办公到娱乐休闲的需求。精致的工艺带来超群非凡的舒适感，柔软的皮革配以质地坚硬的钢脚，刚柔并济造就坐感舒适的沙发。





Executive Office 行政主管室 / Manager Room 经理室 / Reception Room 会客室

Apex

Apex seats of superiority, sumptuously crafted for comfort, luxurious and visual expression – Apex executive sofa and occasional table present designs naturally serving both formal and casual.

Apex 宽大霸气的座椅，糅合优越的坐感与奢华的工艺，不但让您体验贴心的舒适及视觉盛宴的精美呈现，更是富有灵魂的精心匠作 - Apex 行政沙发和茶几的时尚设计，更能满足商务洽谈或休闲放松的需求。





Manager Room 经理室 / Reception Room 会客室

Qubic

Qubic sofa is a modern classic, its impeccable stitched detailing a timeless design for executive offices or lounges. Comfort and character combine, for a sofa that embodies the soul of modern work.

Qubic 沙发时尚典雅的造型、配以高质无瑕的车缝工艺细节，为行政办公空间或休闲区域传递着奢华的品质和永恒的设计。雅韵舒适与个性唯美的交织，让 Qubic 沙发谱写现代办公的灵魂精髓。





Lounge Area 休闲室

Ingage

Ingage ensures a pleasurable seating experience combining a contemporary design with ultimate in comfort. Gently sloping, rounded edges and corners provide the flexible move and right support for every position. A variety of group settings enable brainstorming, group meetings or social gatherings.

Ingage 的轻松舒畅坐感体验与现代设计互相结合，为您带来高质温馨的舒适感。柔和弧形斜边设计和沙发圆角让您柔然坐着的时间可随意自在移动位置，为每个位置提供正确支撑的坐感体验。采用不同的沙发与茶几组合，能有助头脑风暴，团队会议和社交聚会。





Reception Room 会客室

Prestige

朗轩

For a sense of grandeur combined with premium functionality in your executive office or boardroom, the supremely crafted Prestige Sofa comes in leather and fabric with exquisite wood paneling, and supports notebooks and mobile devices with its convenient wide arms.

质量上乘，功能齐全，这款精心打造的朗轩沙发采用皮革和布料制作而成，搭配精致木镶板，扶手宽敞便捷，可放置笔记本和移动设备，集优势于一身，缔造尊贵与荣耀。



The Aesthetic Mix and Match

富于美感的混搭设计

The sofa collection offers a full complement of reception space, executive office seating, manager room seating, lounge area and coffee table furniture settings. A combination of perfect design, strength and simplicity with easy configuration, these coffee tables celebrate the finest crafted surfaces in wood, glass and metal, adding charm to any space and making visitors feel snug.

沙发系列配备完整的会客空间、行政主管房间、经理室、以及休闲间座椅和茶几家具设置，不同的配置组合彰显魅力非凡的设计、力量感和简约结构。工艺精湛的茶几配以优良的木皮、玻璃和金属物料，更为空间增添魅力，令宾客倍感舒适安逸。

The One



Landmark



Apex



Prestige 朗轩



Ingage



Statement of Line

详细说明

Sofa series 沙发系列	One seater sofa 一座位沙发				Two seater sofa 二座位沙发				Three seater sofa 三座位沙发		
	W 宽度 (mm)	W (Extra Wide) 加宽宽度(mm)	D 深度 (mm)	H 高度 (mm)	W 宽度 (mm)	W (Extra Wide) 加宽宽度(mm)	D 深度 (mm)	H 高度 (mm)	W 宽度 (mm)	D 深度 (mm)	H 高度 (mm)
Ingage w/o side table, w/ side tale (不带/带边几)	725 / 955	-	760	776	1630	-	760	776	1875 / 2250	760	776
Landmark	910	-	820	700	-	-	-	-	2030	820	700
Prestige 朗轩	1080	-	890	980	1600	-	890	980	2160	890	980
Qubic	890	-	800	700	-	-	-	-	2200	800	700
The ONE	1100	-	730	750	1800	-	730	750	2200	730	750
Apex	1400	-	840	850	2000	-	840	850	2200 / 2400 / 2800	730	750

Coffee table series 茶几系列	Corner coffee table 转角茶几			Front coffee table 椅前茶几			Round coffee table 圓形茶几		Side coffee table 椅旁茶几		
	W 宽度 (mm)	D 深度 (mm)	H 高度 (mm)	W 宽度 (mm)	D 深度 (mm)	H 高度 (mm)	Diameter 直径 (mm)	H 高度 (mm)	W 宽度 (mm)	D 深度 (mm)	H 高度 (mm)
Ingage	600 / 750	600 / 750	385 / 500	500 / 750 / 1200 / 1500	500 / 600	360 / 500	600 / 750 / 1120	385	-	-	-
Landmark	-	-	-	600 / 1200	600	450	-	-	-	-	-
Prestige 朗轩	700	700	510	1400	700	406	-	-	700	420	510
The ONE	630	630	425	1000 / 1400	700	345	-	-	-	-	-
Apex	700	700	470	1200 / 1600	700 / 800	420	-	-	-	-	-

Office & Showroom

分行及展厅

Shanghai

1/F, New Golden Bridge Plaza,
No. 7 West Beijing Road, Huangpu District,
Shanghai 200003
Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing

Room B15-1, B15-2, B15-3, 15/F,
Building B, Guanghualu SOHO II,
No. 9 Guanghua Road,
Chaoyang District, Beijing 100020
Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou

Unit 2, 22/F, Jun Lin Building,
No. 285 Forest and East Road, Tianhe District,
Guangzhou, Guangdong Province 510610
Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen

Unit 01, 6/F, Tower 1, Kerry Center Qianhai,
Qianwan 1st Road, Qianhai Shenzhen-HongKong
Cooperation Zone, Nanshan District,
Shenzhen, Guangdong Province 518038
Tel: (86) 769 8203 1018

Dongguan

191 Huan Shi East Road,
Tangxia Town, Dongguan,
Guangdong Province 523712
Tel: (86) 769 8203 1111

Hong Kong

26/F, FOYER, 625 King's Road,
North Point, Hong Kong
Tel: (852) 2828 6888

Singapore

100H Pasir Panjang Road #05-03
OC@Pasir Panjang Singapore 118524
Tel: (65) 6817 8750

上海

上海市黄浦区北京西路7号
新金桥广场1楼
邮政编码: 200003
电话: (86) 21 6278 8888

北京

北京市朝阳区光华路9号
光华路SOHO二期B座
15层B15-1, B15-2, B15-3室
邮政编码: 100020
电话: (86) 10 8521 7588

广州

广东省广州市天河区林和东路285号
峻林大厦22层02单元
邮政编码: 510610
电话: (86) 20 3892 2422

深圳

广东省深圳市前海深港合作区
南山街道前湾一路
前海嘉里商务中心T1写字楼601室
邮政编码: 518038
电话: (86) 769 8203 1018

东莞

广东省东莞市塘厦镇
环市东路191号
邮政编码: 523712
电话: (86) 769 8203 1111

香港

香港北角英皇道625号26楼
电话: (852) 2828 6888

Service Hotline

客户服务热线

Mainland China

中国大陆
(86) 800 820 6073
(86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific

香港及亚太区
(852) 2828 6000

www.lamex.com



Website 网站



WeChat 微信



Facebook 脸书



LinkedIn 领英

Design and specification are subjected to modification without prior notice due to continuous product improvement.

鉴于不断求进，产品规格若有更改，恕不另行通知。